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1. Goedkeuring verslag 2 oktober 2014. 

 

Geen opmerkingen 

 

2. Goedkeuring verslag 4 november 2014 (wordt later opgeladen in cobra@home). 

 

 

Geen opmerkingen 

 

3. Toelichting Mechelen Kinderstad (door Karen Claes, coördinator Mechelen 

Kinderstad). 

 

Vragen/reacties op toelichting: 

 Tine van den Brande: Zijn er al concrete acties gepland rond die 

verkeersveiligheid/scholen? 

 

 Karen Claes: Er is ondertussen al samengezeten met Kinderstad en collega’s van 

mobiliteit, onderwijsondersteuning en politie rond verkeersveilige 

schoolomgevingen. Er komt waarschijnlijk dit voorjaar een actie met de scholen 

waarbij we gebruik maken van ‘Victor Veilig’. Deze opvallende verkeerspoppen 

zijn aangekocht vanuit Mechelen Kinderstad en gaan we verdelen onder de 

basisscholen om enerzijds hun oversteekpunten in de kijker te zetten en 

anderzijds zowel de ouders als voorbijgangers bewuster te maken van hun 

rijgedrag.  

 

 Liesbet de Keersmaecker: Heeft de kinderraad ook inbreng bij projecten openbaar 

domein/infrastructuur? 

 

 Karen Claes: Ja, bij grote projecten wel zoals Bv. heraanleg van de Bruul. Hierbij 

hebben ze hun inbreng kunnen geven (Botermarkt) aan het architectenbureau 

n.a.v. voorgelegde plannen. Achteraf is hier ook een terugkoppeling geweest 

door het bureau naar hen zodat ze hun eigen inbreng (veiligheid, groen, water, 

spelen…) konden terugvinden. 

 

 Tine van den Brande: Misschien samenwerking met conservatorium doen wanneer er 

een talentenjacht komt? (zie punt van kinderraadcharter: Er wordt een talentenjacht 

georganiseerd.) 

 



 Karen Claes: Dat is zeker een mogelijkheid, de samenwerking met 

academie/conservatorium is goed maar we gaan deze talentenjacht ook breder 

opentrekken dan scholen. Alle kinderen in Mechelen moeten de kans krijgen hier 

aan deel te nemen. Deze talentenjacht kunnen we Bv. organiseren tijdens de 

Speeldag om kinderen een vrij podium aan te bieden of Bv. tijdens een 

kinderrommelmarkt (ander actiepunt kinderraadcharter), opbrengsten hiervan 

kunnen naar een goed doel. 

 

 

 

 Verslaggever: Karen Claes 


